



GET UP TO
\$110

back by mail on a Firestone prepaid Mastercard® with the purchase of a set of 4 eligible Firestone tires¹.

SEPTEMBER 16 - DECEMBER 8, 2024

Scan the QR code to claim your reward at FirestoneRewards.com



Firestone

Use your card everywhere Mastercard is accepted worldwide. Card is issued by Peoples Trust Company pursuant to licence by Mastercard International Incorporated. Mastercard is a registered trademark, and the circles design is a trademark of Mastercard International Incorporated. Your use of the prepaid card is governed by the Cardholder Agreement, and some fees may apply. This is not a gift card. Please note that prepaid cards are subject to expiration, so pay close attention to the expiration date of the card.¹ Eligible tires for the \$60 reward: WeatherGrip, Winterforce, Firestone All Season, Destination, Firehawk and Transforce products. Purchases of a set of 4 eligible WeatherGrip or Winterforce tires with the aggregate purchase price (excluding taxes and tire levies) of \$1000 or more qualify for an additional \$50 reward. Online claim form required. Certain restrictions and limitations apply. Limit 1 reward (plus additional award if applicable) per each set of 4 eligible tires purchased; limit 4 rewards (plus corresponding additional awards if applicable) per household, customer, or address. For eligible tires and complete details, see your participating Firestone retailer or FirestoneTire.ca. Eligible tires must be purchased in store from a participating Firestone retailer's inventory September 16 to December 8, 2024. Conditions apply. See FirestoneTire.ca/warranty for details. EXCLUDES COSTCO AND CANADIAN TIRE PURCHASES, AS WELL AS THE GENERAL MOTORS ADDITIONAL INSTANT REBATE. All submissions must be filed online at FirestoneRewards.com and received no later than December 18, 2024. Cannot be combined with any other offer. © 2024 Bridgestone Canada Inc. All rights reserved.



OBTENEZ JUSQU'À
110 \$

par la poste, sous forme de carte prépayée Mastercard^{MD} Firestone, à l'achat d'un jeu de quatre pneus admissibles Firestone¹.

EN VIGUEUR DU 16 SEPTEMBRE AU 8 DÉCEMBRE 2024

Balayez le code QR pour réclamer votre récompense à FirestoneRewards.com



Firestone

Utilisez votre carte partout dans le monde où la carte Mastercard est acceptée. La carte est émise par Peoples Trust Company, en vertu d'une licence octroyée par Mastercard International Incorporated. Mastercard est une marque déposée et le logo des cercles est une marque de Mastercard International Incorporated. L'utilisation de la carte prépayée est régie par le contrat du titulaire de la carte et certains frais peuvent s'appliquer. Il ne s'agit pas d'une carte-cadeau. Veuillez prendre note que les cartes prépayées ont une date d'expiration; par conséquent, faites attention à la date d'expiration de la carte. Pneus admissibles pour la récompense de 60 \$: pneus WeatherGrip, Winterforce, Firestone All Season, Destination, Firehawk et Transforce. L'achat d'un jeu de 4 pneus WeatherGrip ou Winterforce admissibles dont le prix d'achat total (excluant les taxes et le droit sur les pneus) est d'au moins 1 000 \$ donne droit à une récompense supplémentaire de 50 \$. La soumission d'un formulaire de demande en ligne est requise. Certaines restrictions et limites s'appliquent. Limite d'une récompense (et d'une prime supplémentaire, le cas échéant) pour chaque jeu de 4 pneus admissibles achetés et installés; limite de quatre (4) récompenses (et des primes supplémentaires correspondantes, le cas échéant) par foyer, client ou adresse. Pour connaître les pneus admissibles et tous les détails, consultez votre détaillant Firestone participant ou FirestoneTire.ca. Les pneus admissibles doivent avoir été achetés en magasin entre le 16 septembre et le 8 décembre 2024 auprès d'un détaillant Firestone participant et provenir de ses pneus en stock. Des conditions s'appliquent. Visitez le site FirestoneTire.ca/warranty pour connaître les détails. L'OFFRE EXCLUT TOUT ACHAT EFFECTUÉ CHEZ COSTCO OU CANADIAN TIRE, AINSI QUE LA PROMOTION GENERAL MOTORS DE RABAIS INSTANTANÉS ADDITIONNELS. Toutes les soumissions doivent être remplies en ligne sur FirestoneRewards.com et reçues au plus tard le 18 décembre 2024. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre promotion.